
• Razgrnitev programskega dela
zazidalnega načrta

Konec lanskega leta je izvršni svet KS Zadvor povabil politični aktiv
KS Zadvnr na razpravo o programskcm delu zazidalnega načrta MS
108/1 Sostro in MS 116 in 116/1 Zadvor. Razlagali so načrl predstav-
niki naše občine in Soseska, nato pa predlagali razgrnitev. ki bi naj bila
v sejni sobi KS Zadvor krajanom na pogled z mo/nostjo pripomb seve-
da: le-te bi služile seslavljalccni načrta kot vodilo za upoštevanje kra-
jevnih razmcr.

K osnutku dokumenta so zapisali: »Družbeni plan občine Ljubljana
Moste-Polje za obdobje 1981 — 1985 opredeljuje možnosti prostor-
skega razvoja stanovanjske gradnje po območjih in prioriteti. kakor je
dogovorjeno s samoupni\ no siancn anjskoskupnostjo občin in mesta za
zagotovitev kontinuitete gradnjc stanovanj v občini. Po letu 1985 je
predvidcna v srednjeročnem obdobju izdelava urbanistične dokumen-
tacijc in priprave zemljišč za organizirano in ostalo individualno grad-
njo, med drugim tudi dveholokovZadvorMS 116in MS 116/1 inSostro
MS 108 iti 108/1.«

Po drugi strani pa gre za uspešno izkoriščanje nekaterih predelov teh
otokov. ki so delno pozidani lcgalno. delno pa ilegalno. V KS Zadvor je
namreč kar 149 črnih gradenj: 104 stanovanjske stavbe, 24 adaptacij,
19 garaž in 2 počimiški hisici. le črne gradnje predstavljajo kar
20,36% vseh črnih gradcnj v Ljubljani ali 17,13% v naši občini. Z
njimi je že uničen dobršen del kmetijskih in zazidalnih površin, za na-
prej pa je treba to preprečiti z legalizacijo in odpiranjem zazidalnih po-
vršin.

Program predvideva v MS 116 — Zadvor prostora za 646 prebival-
cev. v MS 116/1 — Zadvor pa za 260 prebivalcev. Skupaj bi na zazidal-
nem otoku v Zadvoru pridobili prostora za 906 prebivalcev. V MS 108
Sostro pa je prostora za 260 prebivalcev in v MS 108/1 — Sostro za 480
prebivalcev. torej skupaj za 740 prebivalcev. Tako bi se v Sostrem in
Zadvoru povečalo število prebivalcev za 1.646 in skupaj na 3.685 pre-
bivalcev.

V razpravi je prevladovalo mnenje, da je treba vendarlc nekaj storiti
za legalne gradnje, čeprav se s tem v zvezi odpirajo novi problemi, kol
so olroški vrtec, trgovska mreža in druga infrastruktura. Občina pa
mora najprej zagotoviti, da bodo otoki komunalno opremljeni in da
bodo občani, ki že zdaj plačujcjo mestno zemljišče, deležni tudi ugod-
nosti kot ostali meščani Ljubljane.
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